

Date :

التاريخ : 10 نوفمبر 2019

Mr. Hassan Abdulrahman Al-Serkal
Executive VP & Chief Operations Officer
Head of Operation Division
Dubai Financial Market

السيد/ حسن عبدالرحمن السركال المحترم،،،
نائب رئيس تنفيذي- رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي

Greeting ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

Subject : Disclosure of Material Information

الموضوع : الإفصاح عن معلومات جوهرية

With reference to the above subject, and further to the disclosure dated March 19, 2017, concerning the winning of the WTE Wassertechnik GmbH and IFA Consortium (WTE WASSERTECHNIK GmbH / IFA)

With respect to the Project for the development and expansion of the sewage treatment plant in Umm Al Hayman.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه ، وإلحاقاً إلى الإفصاح المؤرخ في 19 مارس 2017 ، بشأن فوز التحالف المكون من دليوتي أي واسيرتيكنيك جي.ام.بي.اتش/ ايفا (WTE WASSERTECHNIK GmbH/IFA) الخاص بمشروع تطوير وتوسعة محطة تنقية المجاري في ام الهيمن .

We would like to inform you that the company is in the process of collecting part of its entitlements from the other partner of the winning consortium with a value of KD 3,022,500 /-, and its results will appear in the fourth quarter of 2019

نود أن نحيطكم علماً بأن الشركة بصدد تحصيل جزء من إستحقاقاتها من الشريك الأخر بالتحالف الفائز بقيمة تعادل /- 3,022,500 دينار كويتي ، وستظهر نتائجها في الربع الرابع من عام 2019.

Regards ,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير ،،،

صالح صالح السلمي
عضو مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي
Saleh Saleh Al-Selmi
Board Member & C.E.O